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88498432سرويس ورزشي

كارات�ه اولي�ن و آخري�ن 

شيوا نوروزي
حض�ورش در بازي ه�اي   گفت وگو

المپيك را در توكيو تجربه 
خواهد كرد. همين مس�ئله باعث شده است رقابت بين 
تيم هاي مدعي اين رشته افزايش يابد و همه قدرت هاي 
كارات�ه براي كس�ب س�هميه حداكثري ت�اش كنند. 
ملي پوش�ان ايراني هم در رقابت با حريفان خود موفق 
بودند و شنيدن نام آنها لرزه بر اندام رقبا مي اندازد. در 
حال حاضر در تيم مردان بهمن عسگري سهميه اش را 
قطعي كرده است، امير مهدي زاده نيز شانس زيادي براي 
كسب س�هميه دارد و از بين ذبيح اله پورشيب و سجاد 
گنج زاده يك نفر قطعاً در تاتامي توكيو حاضر خواهد بود. 
رشد چشمگير كاراته كشور در چند سال گذشته ايران 
را به يكي از قدرت هاي اصلي اين رش�ته رزمي تبديل 
كرده است. انتظارات از كاراته كاهاي المپيكي بالاست و 
اين مسئله مس�ئوليت آنها را دشوار تر مي كند. شهرام 
هروي، سرمربي خوشفكر ايراني كه نقش مهمي در اوج 
گرفتن كاراته كش�ورمان داشته اس�ت در گفت وگو با 
»جوان« شرايط شاگردانش پس از تزريق واكسن كرونا و 

قبل از اعزام به مسابقات كاراته وان  را تشريح كرد. 

وضعيت كاراته ايران در فاصله كوتاه باقيمانده تا 
شروع بازي هاي المپيك چگونه است؟

خوش��بختانه اوضاع خوبي بر كاراته حاكم است و مشكلي 
وجود ندارد. در اين م��دت تمرين��ات و برنامه هاي خود را 
به خوبي پيش برده ايم. با توجه ب��ه اينكه همه اعضاي تيم 
واكسن كرونا دريافت كرده اند بخشي از دغدغه هايمان كمتر 
شده است. البته هنوز همه ما پروتكل هاي بهداشتي را رعايت 
مي كنيم ولي با تزريق واكسن كمتر از بقيه در معرض خطر 

هستيم و راحت تر تمرين مي كنيم. 
تزريق واكسن چه تأثيري در روند آماده سازي 
كاروان ورزش كشورمان براي حضور در المپيك 

دارد؟
مسلماً تأثير مثبتي مي گذارد. كرونا ويروس منحوسي است 
كه هر لحظه ممكن است آدم را مبتلا كند. قطعاً زدن واكسن 
دغدغه ها را كاهش مي دهد ول��ي با اين حال باز هم همه ما 

پروتكل ها را رعايت مي كنيم. 
بحث هاي�ي در خص�وص اينك�ه چ�را باي�د 
ورزش�كاران در اولوي�ت تزريق واكس�ن قرار 
بگيرند در رسانه ها و فضاي مجازي مطرح شد 
و اين مس�ئله انتقادهايي را به همراه داش�ت، 

انتقادها را بجا مي دانيد؟
ورزشكاران به دليل شغلشان بيشتر در معرض خطر هستند. 
ملي پوش��ان ما به بازي هاي المپيك اعزام خواهند ش��د و 
با حضور همه ورزش��كاران جهان در اي��ن بازي ها دهكده 
المپيك از حيث ويروس كرونا مي تواند به يك بمب ساعتي 
تبديل شود. اگر يك نفر مبتلا شود همه حاضران در دهكده 
در خطر ق��رار مي گيرند. نبايد اينگونه ب��ه قضيه نگاه كرد؛ 
ورزشكاران سربازان زمان صلح هستند كه تلاش مي كنند 
براي كشورشان شادي آفرين باشند و به هموطنانشان انرژي 
مثبت تزريق كنند. مسلماً اگر بحث بازي هاي المپيك نبود 
خود ورزشكاران هم حاضر نمي شدند بدون نوبت و زودتر از 
بقيه مردم واكس��ن تزريق كنند. اولويت قطعاً با گروه هاي 
حساس و پرخطر ديگر اس��ت ولي به خاطر شرايط خاص 
المپيك اين اتف��اق افتاد. تا جايي كه مي دان��م انتقادها در 
فضاي مجازي محدود بوده و اكثراً از اين موضوع اس��تقبال 
كرده اند. باز هم بايد از مردم تش��كر كنم كه هميشه به فكر 

قهرمانانشان هستند. 
پي�ش از المپي�ك در دو كارات�ه وان پرتغال و 
فرانسه ش�ركت خواهيد كرد. هدف اصلي تيم 

ملي در اين دو رقابت مهم چيست؟
در ادامه راه المپيك ما مس��ابقات كارات��ه وان پرتغال را در 
پيش داريم و هدفمان موفقيت در اين رقابت هاست. به ويژه 
نتايجي كه سجاد گنج زاده و ذبيح اله پورشيب در ليسبون 
به دست مي آورند براي ما اهميت زيادي دارد. اميدواريم هر 
دو نفر بهترين عملكرد را داشته باشند. پس از آن تيم ملي 
مهياي حضور در كاراته وان پاريس خواهد شد تا ان شاء الله 

امير مهدي زاده نيز موفق به كسب سومين سهميه مردان 
كاراته ايران در المپيك توكيو شود تا با تركيب كامل به ژاپن 
اعزام شويم. بهمن عسگري هم كه سهميه اش قطعي شده 
است خودش را براي المپيك آماده مي كند تا به وقتش در 
توكيو بهترين نتيجه را روي تاتامي بگيرد. به تازگي هم كه 
رنكينگ جهاني اعلام شد. بعد از مسابقات تركيه شرايط ما 
در رنكينگ فدراسيون جهاني ايده آل است و در حال حاضر 

كاراته ايران يكي از دو كشور برتر دنيا محسوب مي شود. 
جايگاه خوب كاراته كاهاي ايراني در رده بندي 
جهاني مسئوليت آنها را در المپيك سنگين تر 
كرده اس�ت. بالا رفتن انتظارات كارشان را در 

توكيو سخت تر نمي كند؟
كاراته كشورمان در سال هاي گذشته نتايج درخشاني  كسب 
كرده است به همين دليل انتظار مي رود در آوردگاه المپيك 
هم بهترين عملكرد را داشته باشد. كارهاي بزرگ را آدم هاي 
بزرگ انجام مي دهند. ملي پوشان كاراته ايران به اين باور و 
بزرگي رسيده اند. اميدواريم روند مثبت خود را تا المپيك 
حفظ كنن��د و اتفاقات خوب��ي هم براي كارات��ه و هم براي 
كاروان ورزش كشورمان در توكيو بيفتد. مدال المپيك حق 
كاراته كارهای ماست تا بعد از اين همه سال كه در اوج بودند 

مزد زحماتشان را بگيرند. 
پيش بين�ي و برنامه ريزي تان ب�راي كاراته وان 

ليسبون و پاريس چيست؟
در مس��ابقات پاريس امير مهدي زاده ش��انس زيادي براي 
كسب سهميه دارد. ارزيابي مان اين است كه مهدي زاده بايد 
سهميه توكيو را به دست بياورد. با شناختي كه از او دارم و با 
روحيه خوبي كه دارد قطعاً مي تواند به اين هدف برسد. در 
كاراته وان ليسبون هم امير مهدي زاده و هم بهمن عسگري 
به ميدان خواهند رف��ت ولي اين رقابت ها برايش��ان حكم 
بازي هاي تداركاتي را دارد اما  اين مسابقات براي پورشيب 
و گنج زاده اهميت زيادي دارد. ان ش��اءالله كه هر دو بتوانند 
بهترين عملكردشان را به نمايش بگذارند و متأسفيم از اينكه 
از بين اين دو نفر تنها يكي از آنها راهي المپيك خواهد شد. 

كاراته س�ال ش�لوغي را در پيش دارد.  غير از 
المپيك براي ساير رويدادها نيز برنامه ويژه اي 

داريد؟
المپيك به عن��وان بزرگ ترين رويداد ورزش��ي ش��ناخته 
مي شود ولي بعد از اين بازي ها كار كاراته تمام نخواهد شد. 
بلافاصله از توكيو كه برگشتيم بايد براي مسابقات قهرماني 
آسيا در كويت آماده شويم. بعد از رقابت آسيايي مسابقات 
جهاني را در امارات خواهيم داشت. تلاشمان اين است كه 
در هر دو رويداد آس��يايي و جهاني پرقدرت ظاهر شويم و 
همچون سنوات گذشته ملي پوشان كشورمان براي تصاحب 

خوشرنگ ترين مدال ها روي تاتامي خواهند رفت. 
تش�كيل دو تيم متفاوت براي قهرماني آسيا و 

جهان در دستور كار قرار دارد؟
همانند سال 97 كه در بخش كميته دو تيم متفاوت و مجزا را 
به آسيايي اردن و جهاني اسپانيا اعزام كرديم تمام سعي مان 
بر اين است كه در اين دوره نيز همين كار را انجام دهيم. با 
اعزام دو تيم مجزا در بخش كميته مي توانيم از همه ظرفيت 

و پتانسيل حداكثري كاراته كارهايمان استفاده كنيم. 
مس�ابقات قهرماني كش�ور به بهترين ش�كل 
برگزار ش�د  اگرچه به دليل اوج گرفتن دوباره 
كرونا مرحل�ه دوم اين رقابت ها فعاً لغو ش�ده 
است. پروسه اضافه شدن نفرات برتر كشور به 

اردوهاي تيم ملي چگونه خواهد بود؟
متأسفانه برگزاري مرحله دوم قهرماني كشوري به دليل كرونا 
به بعد از ماه مبارك رمضان موكول شده  است و اميدواريم 
شرايط كرونا به گونه اي شود كه بتوانيم اين رقابت ها را برگزار 
كنيم. رقابت هاي قهرماني كشور فرصتي است تا پديده ها و 
بازيكنان جوان توانايي هايشان را نشان دهند. موفقيت در اين 
رقابت ها دروازه ورود به تيم ملي است. تمامي نفراتي كه از 
اين طريق به اردوي تيم ملي اضافه شوند با قهرمانان باتجربه 
و مدال آورمان هيچ فرقي ندارند و در يك ش��رايط مساوي 

تمرين خواهند كرد. 
چهره ه�اي جدي�د تواناي�ي اي�ن را دارند كه 

جايگزين نسل طايي كاراته شوند؟
قطعاً چنين چهره هايي داريم. در حال حاضر علاوه بر نسل 
طلايي، دو سه تيم پرقدرت ديگر را هم در كنار آنها داريم كه 

در يك سطح هستند. 
مجلس شوراي اس�امي براي چند فدراسيون 
ورزش�ي كمك ويژه مالي در نظر گرفته است. 
فكر مي كنيد اين نگاه ويژه تا چه اندازه مي تواند 

در رشد كاراته تأثيرگذار باشد؟
به نظر من كمك به ورزش هزينه محسوب نمي شود، چراكه 
مهم ترين مسئله براي هر كش��وري نيروي انساني است و 
برنامه ريزي روي اين مبحث هزينه به حس��اب نمي آيد. با 
ورزش مي توان با كمترين هزينه دنيا را تس��خير كرد. بابت 
اين نگاه و توجه ويژه تشكر مي كنم. مطمئنا ثمره اين نگاه را 
مي بينند و با اين توجهات و هزينه ها ما مي توانيم پرچم سه 

رنگ كشورمان را به اهتزاز دربياوريم. 
فضاي ورزش ايران در فاصله كمتر از سه ماه تا 

شروع بازي هاي توكيو المپيكي است؟
شرايط تغيير كرده است و مسئولان از جمله آقاي صالحي 
اميري در تلاش هستند تا امكانات براي المپيكي ها فراهم 
شود، اما مسلماً نواقصي وجود دارد. ولي وقتي مي بينيم همه 
تلاش مي كنند و روي اين مس��ئله جدي هستند ديگر چه 

مي توان گفت و بايد بگوييم دستشان درد نكند. 
مشكات شغلي كه برايتان پيش آمده بود حل 
شد؟ قول هاي وزير ورزش و رئيس كميته ملي 

المپيك براي حل موضوع به جايي رسيد؟
نه متأسفانه، مشكلات به قوت خود باقي است. آنها پيگيري 
كردند و براي حل مشكلات تلاش زيادي شد ولي نتيجه 
نداد. اين موضوع براي امروز و ديروز نيست و نمي خواهم 
در موردش صحبت كنم. چند سالي است كه از نظر شغلي 
دچار مش��كل ش��ده ام و با اينكه قول هاي مساعد زيادي 
داده اند ولي هيچ كدام عملي نشده است. حتماً خيريتي در 
كار است. در شرايط خاص كشور و كرونا آقاي طباطبايي 
رئيس فدراس��يون كاراته هميش��ه فرات��ر از يك رئيس 

حمايتمان كرده است. 

70س�هميه المپيك بين 

 دنيا حيدري
ورزشكاران تنيس روي   گفت وگو

مي�ز در سراس�ر جهان 
توزيع مي شود و تكليف 57 سهميه تاكنون مشخص 
شده است. در اين بين سهم ايران تاكنون تنها يك 
سهميه بوده و بعيد است اين تعداد افزايش يابد مگر 
آنك�ه معج�زه اي رخ دهد تا نوش�اد عالمي�ان نيز 
برادرش نيما را در توكي�و همراهي كند. حال آنكه 
بعد از حضور نوشاد در جدول 32 نفره المپيك لندن 
تصور مي شد آينده اي روشن پيش روي تنيس روي 
ميز ايران قرار دارد. رؤيايي كه با حضور سه نماينده 
در المپيك ريو پررنگ تر ش�د اما نتيجه كار نقطه 
پايان در جم�ع 64 نفر بود و حالا بع�د از ناكامي در 
كسب سهميه تيمي، از بين تمام شانس ها و اميدهاي 
ايران براي كسب سهميه، تنها نيما عالميان توانست 
دومين حضورش را در المپيك قطعي كند و مسافر 
توكيو ش�ود. با اين وجود اما جميل لطف اله نسبي، 
سرمربي تيم ملي تنيس روي ميز ايران بر اين باور 
است كه مقايس�ه المپيك توكيو با دوره هاي قبلي 
بسيار اشتباه است: »هيچ چيز مثل چهار سال قبل 
نيست و نمي توانيم تصور كنيم تنها ما هستيم كه 
براي حضور در المپيك تاش و پيشرفت مي كنيم. 
ضم�ن اينكه هر ان�دازه اندك اما نوش�اد هنوز هم 

شانس كسب سهميه را دارد.«

 كس�ب تنها يك س�هميه چيزي نبود كه از 
تنيس روي ميز ايران انتظار مي رفت آن هم 
بعد از حضوري قابل قبول در لندن و كسب 
سه سهميه در ريو. اين به معناي درجا زدن يا 

افت اين رشته ورزشي نيست؟
مقايس��ه اينكه در لندن چه نتيجه اي گرفتيم يا در ريو 
چه تعداد سهميه داشتيم و در توكيو چه تعداد سهميه 
خواهيم داشت بس��يار اشتباه اس��ت. تمام كشورهاي 
اطراف ما در آسيا پيش��رفت قابل توجهي داشتند. چه 
در بخش مردان و چه زنان. ياس��ين كوف سال هاست  
در آلمان توپ مي زند اما دوره قبل و اين دوره نتوانست 
سهميه المپيك بگيرد. اين نشان از قدرت حريفان دارد. 
ما در يك رقابت س��خت قرار داريم. بله دوره قبل س��ه 
سهميه گرفتيم. ندا شهسواري 3 بر يك و 10 بر 6 عقب 
بود اما برد و سهميه گرفت اما اين بار 3 بر يك و 7 بر 8 
جلو بود و نتوانست موفق شود، چراكه ديگران هم مانند 

ما در مسير پيشرفت گام برمي دارند. 
 يعني ش�رايط براي موفقي�ت نماينده هاي 

ايران در كسب سهميه مهيا نبود؟
هيچ چيز ش��بيه به چهار سال قبل نيس��ت. هزينه ها 
چند برابر شده اس��ت. با وجود شرايط سخت اقتصادي 
فدراس��يون تمام تلاش خود را كرد اما بايد قبول كنيم 
كه بسياري از كشورهاي اطراف شرايطشان از ما خيلي 
بهتر است. ما براي يك ويزا از دو ماه قبل بايد اقدام كنيم 
تازه اگر بدهند. كشورهاي ديگر اين مشكلات را ندارند. 
بي هيچ دردسري در تمام مسابقات حاضر مي شوند و به 
راحتي اردوهاي برون مرزي و مشترك برگزار مي كنند 
اما با توجه به شرايط موجود اين برنامه ها هزينه بر است. 
با اين وجود كسي كم نگذاشته است، نه فدراسيون و نه 
بچه ها. اگر هم نتوانستيم در رقابتي ميليمتري در كسب 
س��هميه موفق عمل كنيم به دليل افت يا كم كاري ما 
نيست بلكه به اين دليل است كه ديگران دارند با سرعت 
بيشتري در مسير موفقيت و پيشرفت گام برمي دارند. 

 بعد از دست رفتن ش��انس ايران در مس��ابقات كسب 
سهميه پرتغال براي حضور در بين يكي از 16 تيمي كه 
در بخش هاي تيمي و ميكس دوبل م��ردان و بانوان در 
المپيك حاضر مي شوند، انتظار مي رفت پينگ پنگ بازان 
در كسب سهميه انفرادي موفق تر عمل كنند اما تنها نيما 

عالميان بود كه از اين امتحان سربلند بيرون آمد.
ندا شهس��واري ش��انس كس��ب س��هميه را داشت و 
مي توانست س��ومين المپيك خود را نيز تجربه كند اما 
آناستازيا لاورووا قزاق واقعاً حريف قدري بود كه بانوي 

پينگ پنگ باز اي��ران در نيمه نهايي رقابت هاي منطقه 
آسياي ميانه با وجود آنكه جلو بود نتوانست بازي را به 
سود خود پايان دهد. اين نشان از پيشرفت تنيس روي 
ميز آسيا دارد و ثابت مي كند براي عقب نماندن از اين 
گردونه بايد بيشتر تلاش كنيم. ضمن اينكه نوشاد هم 
بدشانسی آورد و اروپايي ها هم با تغيير زمان مسابقات 
انتخابي خود كار او را براي س��ومين حضور در المپيك 

دشوار تر كردند. 
 روياروي�ي نيم�ا و نوش�اد در نيم�ه نهايي 
مسابقات انتخابي آس�ياي ميانه بدشانسي 
بزرگي بود كه با پاياني تلخ براي نوشاد همراه 

بود. 
همه تلاش ما اين بود كه نيما و نوش��اد در فينال به هم 
برس��ند. داس��تان فينال كاملًا متفاوت است. نوشاد به 
عنوان نفر اول از س��يد دو صعود كرد اما شكست نيما 
در يك بازي خيلي نزديك برابر كراس��ينكو و صعود به 
عنوان نفر دوم از سيد چهار باعث شد دو برادر در نيمه 
نهايي به هم بخورند و از اين جاي كار به بعد ديگر خيلي 
اهميتي نداش��ت، چراكه هر كدام پيروز ميدان مي شد 
در نهايت س��هميه براي ايران بود. آنها سال هاس��ت با 
هم تمرين مي كنند، شناخت خوبي از يكديگر دارند و 
بازي كه انجام مي دهند يك بازي عادتي است و چشم 
بسته توپ يكديگر را مي زنند اما با توجه به سوابق اخير 
نيما و موفقيت هايي كه داشت توانست در نيمه نهايي با 
پيروزي مقابل نوشاد به فينال راه يابد و بالاخره با كنار 
زدن حريف ازبك موفق به كسب پنجاه وسومين سهميه 
كاروان اعزامي ايران به توكيو ش��د. موفقيت آخر سالي 
كه كار برادرش را براي حضور در توكيو سخت كرد اما 

هراندازه كم اما نوشاد هنوز هم شانس دارد.
 اما عدم كسب سهميه مارس�ل آگوئيرو در 
مس�ابقات انتخابي منطق�ه امريكاي لاتين 
شانس نوشاد را براي كسب سهميه از طريق 
رنكين�گ كمرنگ ت�ر مي كن�د، چراكه اين 
پينگ پنگ باز در رده 62 رنكينگ جهاني و 

بالاتر از نوشاد قرار دارد. 
اين دوره شرايط به مراتب س��خت تر و دشوار تر از دوره 
قبل بود. از طرفي سهميه ششم آسيا را از طريق رنكينگ 
به كمال چاتاي هندي دادند، درحالي كه اگر مسابقه بود 
شانس نوشاد به مراتب بالا تر بود و با شكست مقابل برادر 
خود از اين دوره از بازي هاي المپيك دور شد. البته هر 
چند اندك اما او هنوز هم شانس دارد اما وضعيت خيلي 
پيچيده اي دارد و با توجه به اينكه ديگر مس��ابقه اي در 
پيش نيست سرنوشت او در گرو رقبايش است ولي  هنوز 
هم اين احتمال وجود دارد كه با اتمام كامل رقابت هاي 
انتخابي در ديگر قاره ها و نهايي شدن رنكينگ جهاني 
بتواند اين فاصله را به صفر برساند هرچند اين اتفاق اما 
و اگر هاي بس��يار دارد اما هنوز نمي ت��وان به طور قطع 
حضور او در المپيك توكيو را منتف��ي خواند. بعد از دو 
رويداد گزينشي كه در خرداد ماه پيش بيني شده  است 
فدراس��يون جهاني تنيس روي ميز رنكينگ المپيكي 
خود را منتشر مي كند تا براساس آن تكليف سهميه هاي 
باقيمانده براي توكيو مشخص شود و آن زمان است كه 

در مورد نوشاد مي توان قطعي نظر داد. 
 اوضاع ب�راي نيما اما ف�رق دارد. او حالا بعد 
از دو دوره تنه�ا المپيكي تني�س روي ميز 
ايران در توكيوس�ت. چه برنامه ريزي هايي 
براي حضور موفق او در المپيك انجام شده 

است؟
رقابت هاي نيما در ليگ فرانسه هنوز به پايان نرسيده و 
يك ماه ديگر به طول مي انجامد. بعد از آن مرحله پلي آف 
ليگ ايران است و سپس انتخابي تيم ملي كه مبناست 
براي دعوت بازيكنان براي حضور در مسابقات بين المللي 
و به همين دليل تا اواخر خرداد ماه درگير هستيم و تصور 
مي كنم از اوايل تيرماه مي توانيم نيما را به طور كامل در 
اختيار داشته باشيم و  برنامه ريزي هايي براي آماده سازي 
او انجام داده ايم كه دعوت از بازيكنان خارجي و حضور 
در اردوهاي مشترك از جمله آنهاست، چراكه تا المپيك 
ديگر هيچ مسابقه اي نيست و براي آماده سازي بايد به 

دنبال اردوهاي مشترك باشيم.
 حضور در اردوهاي مش�ترك ت�ا چه اندازه 
مي توان�د در آماده س�ازي تنه�ا نماين�ده 
پينگ پنگ ايران در توكيو تأثيرگذار باشد 
و به عنوان سرمربي فكر مي كنيد برگزاري 
اردوي مش�ترك با چ�ه كش�ورهايي مفيد 

است؟
بدون شك برپايي اردوي مشترك و تمرين با حريفان 
قَدَر تأثير زيادي در روند آماده س��ازي دارد. از طرفي با 
توجه به قراردادي كه با اس��تگ، اسپانس��ر فدراسيون 
داريم مي توانيم در مراكز پينگ پنگي كه اين مجموعه 
در كشورهاي مختلفي چون ايتاليا ، فرانسه،  آلمان و... 
دارد  حضور در كمپ هاي مختلف را برنامه ريزي كنيم 
و با دع��وت از بازيكنان كش��ورهاي مختل��ف از جمله 
مجارستان كه پينگ پنگ بازان قدري دارد شرايط خوبي 

را براي حضور پر قدرت نيما در توكيو فراهم كنيم.
 با توجه به شناختي كه از نيما داريد و شرايط 
موج�ود و همچنين پيش�رفت چش�مگير 
حريفان آي�ا شانس�ي ب�راي موفقيت تك 

نماينده ايران در توكيو قائل هستيد؟
چراكه نه. نيما در ليگ فرانس��ه نتاي��ج خوبي گرفته و 
بازيكنان قدري را شكس��ت داده كه به لحاظ رنكينگي 
از او بالاتر بودند و اين اميدواري ه��ا را براي موفقيت او 
در المپيك افزايش مي دهد. با اين وجود نبايد فراموش 
كنيم كه بهترين ها در المپيك حضور دارند و نيما به هيچ 
عنوان كار ساده اي در پيش ندارد. خصوصاً كه المپيك 
به دليل نگاه همه رسانه ها و مردم دنيا فضاي سنگين و 
پر استرسي دارد. جدا از آن المپيك جدول عجيبي دارد 
و شما بايد از همان ابتدا با بهترين هاي دنيا مصاف دهيد 
و بعد از كلي مسابقه تازه وارد جدول رقابت ها مي شويد 
اما اميدوارم نيما بتواند توانايي هاي خود را در توكيو به 
نمايش بگ��ذارد و بازي هاي خوبي را ك��ه اين روزها در 

فرانسه انجام مي دهد در المپيك هم ارائه دهد.

نگاهي به تك سهميه تنيس روي ميز در المپيك در گفت وگوي »جوان« با سرمربي تيم ملي

لطف اله نسبي: 
نيما توانايي درخشش در توكيو را دارد

گفت وگوي »جوان« با شهرام هروي، سرمربي موفق تيم ملي كاراته

مدال المپيك 
حق كاراته كاهاي ايراني است

نيما در ليگ فرانسه نتايج خوبي گرفته 
و بازيكنان ق�دري را شكس�ت داده كه 
به لح�اظ رنكينگ�ي از او بالات�ر بودند و 
اين اميدواري ها را ب�راي موفقيت او در 
المپي�ك افزايش مي دهد. ب�ا اين وجود 
نبايد فرام�وش كنيم ك�ه بهترين ها در 
المپي�ك حض�ور دارن�د و نيما ب�ه هيچ 
عن�وان كار س�اده اي در پي�ش ن�دارد

ورزشكاران سربازان زمان صلح هستند كه 
تاش مي كنند براي كشورشان شادي آفرين 
باشند و به هموطنانشان انرژي مثبت تزريق 
كنند. مس�لماً اگر بحث بازي هاي المپيك 
نبود خود ورزشكاران هم حاضر نمي شدند 
بدون نوب�ت و زودتر از بقيه مردم واكس�ن 
تزريق كنن�د. اولوي�ت قطعاً ب�ا گروه هاي 
حس�اس و پرخطر ديگر است ولي به خاطر 
ش�رايط خ�اص المپيك اي�ن اتف�اق افتاد
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